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ZAPISNIK SA 2. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 16. srpnja (srijeda) 2025. godine, s početkom u 18:00 sati, u gradskoj vijećnici 

Grada Korčule u Korčuli. 

Sjednici je predsjedao Kristo Cebalo– predsjednik Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradila je Elizabeta Volarević Matulović. 

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Nazočni vijećnici: Kristo Cebalo, Ivo Kalogjea, Domagoj Šain, Ante Komparak, Ivana Fabris, 

Ivana Farac, Nikola Botica, Nika Silić Maroević, Marija Šegedin, Ivana Filippi, Ostoja Ilišković, 

Stojan Marelić, Igra Šain Kovačević. 

Ostali nazočni: Frano Jeričević– gradonačelnik, Petra Fabijanović, pročelnica UO za opće poslove i 

mjesnu samoupravu, Nataša Drušković, pročelnica UO za prostorno uređenje, gradnju, zaštitu 

okoliša, komunalno gospodarstvo i promet, Željka Marunović, pročelnica UO za gradsku imovinu, 

gospodarstvo i turizam, Bernarda Tomić, pročelnica UO za proračun i financije. 

Utvrđen je (početni) kvorum od 13 vijećnika.  

 

AKTUALNI SAT 

 

Ante Komparak poštovani predsjedniče vijeća, poštovani gradonačelniče, poštovane gospođe 
predstojnice ureda, pročelnice, poštovane kolegice i kolege vijećnici. Ja bih zamolio gradonačelnika 
gospodina Frana Jeričevića sa upitom koji mi se čini u ovom trenutku dosta bitan. A to je, 
gospodine gradonačelniče, kad ste preuzeli časnu ulogu gradonačelnika grada Korčule, u doba kad 
je turistička sezona već dobrano počela, a budući je turizam bitna grana gospodarstva Grada i ove 
regije Juga Hrvatske od kojega svi na neki način živimo ili imamo direktne ili indirektne koristi i 
poznata destinacija u turizmu, luka iznenađenja velikih kruzera koje vidimo gotovo svakodnevno u 
gradu. Što ste poduzeli da ta Korčula dočeka svoje goste, da bude dobar domaćin, da bude uredna, 
čista, nada sve sigurna? I što ste poduzeli da kao prvi čovjek grada koordinirate službe koje su 
dijelom u vašem nasljeđu, a dijelom i nisu, ali kao prvi čovjek grada u kojemu svakodnevno morate 
brinuti, morate koordinirati, biti katalizator funkcionalnosti grada. Hvala. 
 

Gradonačelnik dobar dan svima, pozdravljam slušateljice i slušatelje Radija Korčule, vas 
predsjedniče vijeća, drage pročelnice, vijećnice i vijećnici. Evo, cijenjeni vijećniče Komparak vama 
se zahvaljujem na pitanju. Kao što smo i u samoj kampanji isticali da ćemo prvo što ćemo napraviti, 
uhvatiti se organizacije same turističke sezone, naravno da smo bili tad, a i sad smo svjesni da neće 
biti lako, a tim više što smo evo zbog procesa, to jest zbog žalbi na izborni proces preuzeli dužnost, 
preuzeli odgovornost za upravljanje gradom tek 10.6. što je itekako sezona već bila započela. 
Mogu reći da smo, čini mi se, odmah kroz tjedan dana sazvali sve žurne službe, hvala svim žurnim 
službama, svim gradskim ustanovama, gradskim zaposlenicima, na odazivu i na suradnju koju smo 
već dobrim dijelom uspostavili. Pokazalo se da ti sastanci itekako daju ploda. Dakle na sastanku 
gdje su bili i načelnik policijske postaje Korčula i vatrogasci i djelatnici, tj. direktor Hobera i tako 
dalje, malo smo se bolje upoznali s problematikom vezanom za turističku sezonu, pa se i na tom 
sastanku, naravno da su se ugostitelji i meni osobno obratili sa problemom izdavanja dozvola, 
izdavanja radnih dozvola i baš na tom sastanku san upita načelnika Barčota što se događa po 
pitanju toga i evo mogu reći da smo odmah kroz dan, dva ja i Barčot, načelnik, se ponovno čuli i 
dogovorili da tri službenice dođu u Korčulu na ispomoć. Ovim putem se želim zahvaliti i Aminessu 
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koji je izašao u susret, tako da smo to, ja bih rekao, svi zajednički odradili, nadam se na 
zadovoljstvo svih naših ugostitelja i turističkih djelatnika. Ono što bi istaknuo, dozvolit ćete mi, 
moram reći, prvo ću se zahvaliti svim djelatnicima Hobera, svim ugostiteljima, lokalnom 
stanovništvu i svim onima koji su dali ruke da stvarno napravimo pomak kad pričamo o redu ili 
neredu u gradu što se tiče otpada. Dakle, ono što je bilo prije mjesec dana i ono što je danas, 
itekako smo išli naprijed, itekako je bolje i ja mogu reći da sam ponosan na ovo što smo učinili, što 
je doktor prije istaknuo dok je postavlja pitanje. Grad je sve bolji, sve čišći i nećemo odustati i borit 
ćemo se i dalje da tako ostane i da tako i bude. Što se tiče jednog problema koji, evo, i lokalno 
stanovništvo su građani me to često pitaju, za protupožarnu sezonu. Dakle, mi sa vatrogascima 
imamo izvanrednu suradnju. Mogu reći da smo već sanirali odmah na početku heliodrom gdje su 
se piloti helikoptera žalili, tj. tražili da se to uredi, to smo napravili. Pitanje Novih puta, svi znamo 
da je to aktualna problematika, nažalost tu smo gdje smo. Mi smo poslali Hober da iglice one koje 
se nalaze po cesti ispuše, to su ovako vatrogasne mjere koje možemo napraviti sad za sad. 
 

Imali smo ideju inicijativu da se Novi put i okose, međutim sugestija od vatrogasaca je bila da to 
nije sad i najpametnije vrijeme za to. Mogu reći da smo naručili posude sa vodom, 20 posuda, do 
sad su to bile azbesne posude, sad smo išli na nešto modernije, suvremenije posude koje imaju 
čep na vrhu tako da se ne kupe komarci. Biće ih 10 postavljeno na nove pute, 10 će ih biti 
postavljeno u Hober i 2 spremnika po 1000 litara ćemo staviti na Fortecu, to je sve u suradnji sa 
vatrogascima. I evo pričali smo, imali smo zajednički sastanak sa ugostiteljima, to je bilo na temu 
otpada, ali evo ja želim poručiti svima da su i dalje moja, naša vrata svima otvorena i da smo tu za 
čut svaku kritiku, sugestiju uvažiti. Pozivam sve skupa da i dalje nastavimo raditi na dobrobit Grada 
i sad par sitnica koje želim istaknuti, nama su sitnica ali siguran sam da su mnogima ljudima bitne, 
dobili smo inicijativu za dizalo za invalide na plaži Sveti Nikola, evo u tom mailu je pisalo i da 
građani žele da se očisti morsko dno od ježina, dizalo je postavljeno, daljinski upravljač je tu i ja se 
želim ovim putem zahvaliti gospodinu Daliboru Ćosoviću, našemu roniocu koji je ježine očisti sam 
bez ikakve naknade. Također budući smo se nalazili u sezoni, dosta upita je došlo vezano za tuševe 
na banjama Svetoga Nikole, evo mislim da to sad funkcionira, uvijek može bolje, vidim da ima ljudi 
koji pita, dosta još uvijek neka pitanja, malo su nezadovoljni, ali evo mi radimo sve što možemo da 
ljudi budu što zadovoljniji, jučer ili prekjučer sam dobio, pa ja bih rekao jednu pozitivnu kritiku sa 
banja, da pošto ne radi ugostiteljski objekt u vlasništvu Aminessa, da ljudi nemaju mogućnost 
korištenja WC-a, pa sam odmah nazvao predstavnike Aminessa, s njima porazgovarao, informacije 
koje su bitne za to su da će se, ja se nadam, do kraja drugog tjedna Aminessov objekt dobiti svu 
potrebnu dokumentaciju i otvoriti vrata svoga lokala, samim time i WC, ukoliko se to ne dogodi, 
uvijek imamo plan B, ali evo ne bih više dulji o tome. Evo još bih spomenuo par stvari koje mislim 
da su bitne, to je pranje grada i naravno da se grad, znamo, to svi prao i prije, međutim evo ja 
mislim da moramo početi jedni druge uvažavati, tako da smo donijeli nekakvu odluku da ovisi tko 
naručuje pranje grada, da se ipak to vatrogascima i plaća, jer moramo jedni druge uzajamno 
podržavati. Evo mislim da je to manje više to, još bih samo istaknuo jednu odličnu inicijativu našeg 
vijećnika, doktora Komparka, a to su ovi defibrilatori, dakle imamo ih ukupno 12 i doktor je to 
odmah na početku inicira i pokrenu tu akciju, dakle on je prikupi sve defibrilatore te je tražen žurni 
servis, a ujedno doktor radi i edukaciju kako upravljati u slučaju, ne daj Bože, sa defibrilatorom. 
Evo nadam se da ste zadovoljni sa odgovorom.  
 

Nika Silić Maroević zahvaljujem, pozdravljam sve prisutne u vijećnici kao i slušatelje, imam pitanje 
za gradonačelnika, vezano je za slučaj Kalac, obzirom da je, evo u medijima smo doznali da ste 
imali zatvoren dio sastanka sa predsjednikom Vlade i sa resornim ministrom, ministrom Bačićem, i 
da ste razgovarali o slučaju Kalac, odnosno o obeštećenju grada, za koje znamo da je ključno za 
financijsku stabilnost, obzirom na sve prošle događaje. Barem ja sam, ako sam možda propustila 
vašu izjavu o tome, jedino što se moglo pročitati je bilo na jednom portalu i iskreno malo mi je taj 
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članak čudan, odnosno čini mi se kao da su možda neke informacije pogrešno prenesene, pa molila 
bih da samo to ispravite ako je tako, dakle, voljela bih čuti rezime tog sastanka, mislim da je važan 
za svakog građanina ovog grada i obzirom da pročitali smo kako je ministar naložio pročelnici da 
napravi isknjiženje vlasništva sadašnjih vlasnika koji su obeštećeni, pokrene upis Republike 
Hrvatske, mislim da je to krivo preneseno, dakle, koliko je meni poznato, Republika Hrvatska je ta 
koja mora inicirati i odraditi neke predradnje da bi se upisala na Kalac i da bi se onda konačno Grad 
Korčula obeštetio. Da podsjetim, prošlo je skoro godinu dana od kad smo isplatili vlasnike tog 
zemljišta, dakle, prošlo je skoro više od 300 dana da je država stekla uvijete da se upiše, odnosno, 
kad je već trebala pokrenuti neke akcije, dakle, kad se država upiše, koliko smo shvatili u odnosu 
na onaj posto takvog zemljišta na kojeg se upiše, na dio će se upisati Aminessa i grad Korčula može 
biti obeštećen, molim vas, rezime tog sastanka i eventualni ispravak ovih informacija iz medija ako 
su pogrešne. Hvala 

 

Gradonačelnik zahvaljujem vijećnici Maroević na pitanju. Državno odvjetništvo u ime RH, mi smo 
na, kako vi nazivate, zatvorenom sastanku sa ministrom prošli više tema, između ostaloga i slučaj 
Kalac, dakle, HPB kredit je otplaćen, je li tako? Novci od države, dakle, da bi mi dobili obeštećenje 
do kraja, moraju se vlasnici koji su još uvijek uknjiženi isknjižiti i to je prvi korak ka realizaciji ovog 
slučaja Kalac. To je dugoročan proces i radimo na tome, intenzivno ćemo i raditi dalje na tome, već 
smo danas i započeli neke postupke po samom pitanju slučaja Kalac. Isto tako bi se ovim putem 
zahvalili ministru na našem posjetu, mi smo s njih razgovarali, pričali i mi ćemo čim prije krenuti u 
realizaciju toga da se isknjiže vlasnici i da se konačno riješi taj slučaj. Ni u jednom trenutku on nije 
naložio pročelnici da upiše RH, ja mislim da je Republika Hrvatska s ovim zakonom, tj. odlukom 
vlade, napravila jedan presedan itekako pomogla Gradu. Obećana nam je nekretnina u 
protuvrijednosti, da bi se to dogodilo moramo isknjižiti ove vlasnike u knjiži RH i nastaviti dalje. Sad 
ne znam, vas zanima što je još bilo na sastanku ili ste htjeli samo u slučaju Kalaca? Dobro, ja mislim 
da sam odgovori. Hvala. 
 

Nika Silić Maroević nije mi posve jasan odgovor tko radi, što radi, zašto se već 300 dana nije ništa 
napravilo. Da li ste dobili odgovor, da li je ministarstvo, odnosno državno odvjetništvo, napravilo 
išta po tom pitanju. Svaki dan je važan za to da mi dobijemo svoje obeštećenje onako kako zakon 
nalaže. Mislim da to treba u svakom slučaju ubrzati, da nema se što čekati jer Grad zaslužuje svoje 
obeštećenje. Hvala.  
 
Nikola Botica dobra večer, pozdravljam gradonačelnika, predsjednika vijeća, pročelnice, vijećnice i 
vijećnike i slušateljice radio i slušatelje Korčule. Moje pitanje za gradonačelnika. 
Recite nam moli vas u svezi polivaletne dvorane u Račišću. Radovi već dosta kasnije, ljudi se bune, 
počeli su radovi u listopadu, a sada je pola sedmega mjeseca. Dali nam možete reći što je s tim i 
hoće li uskoro radovi biti gotovi. Hvala.  
 
Gradonačelnik zahvaljujem vijećniku Botici na pitanju. Naravno da on pita za svoje Račišće. Evo, što 
se tiče projekta polivaletne dvorane u Račišću, ja sam se tek nedavno upoznao sa projektom. Ono 
što sam odmah izvješten, da su na projektu problemi, da se itekako kasni. 
Ono što sam mogao napraviti, da sam okupio sve djelatnike koji su radili na tom projektu u ime 
Grada Korčule. Dugo smo razgovarali, došli do jedne zajedničke odluke i pozvali smo predstavnika 
izvođača radova u Korčulu, u našu vijećnicu na sastanak. Bi sam vrlo otvoren i upozorio sam ga, 
mislim da nisu pristupili dovoljno ozbiljno projektu, da ne poštuju rokove i da dovode u problem 
nas kao Grad i našu djecu i naše roditelje. Moram pohvaliti da je sastanak bih konstruktivan, da je 
izvođač se odmah odazva na sastanak, da je priznao, preuze odgovornu krivicu što radovi ne teku 
onako kako bi trebali teći. Moram reći da danas imam izvještaj sa gradilišta, radovi su krenuli, radi 
se, zadovoljni smo kako to sad teče i nadamo se da će tako i nastaviti. Da, evo kao što ste vi prije 
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gradonačelnice meni postavili pitanje što se je događalo 300 dana, ne znam zašto se izvođača 
radova nije pozvalo, tj. zašto se nije reagiralo i prije sjelo s njim, dogovorilo, pružilo mu se ruku 
pomoći i zašto se projekt nije ubrzao i puno prije. 
 

Mi ćemo kao gradska uprava dati se od sebe da se projekt što prije realizira, ja se ne bi želi zaletit 
sa rokovima, ali se čvrsto nadam da će to biti gotovo u što skorije vrijeme. Hvala.  
 

Ivana Filippi hvala predsjedniče, pozdravljam gradonačelnika, predsjednika, sve kolege, vijećnice, 
vijećnike, pročelnice. Imam pitanje za gradonačelnika, kratko će biti kako što su nas uputili. U 
vašem jednom postu na društvenim mrežama ste objavili da je Grad Korčula stagnirao u zadnje 
četiri godine, pa me zanima koje su to referentne točke po kojoj se mjeri prosperitet ili stagnacija 
Grada i kako ste vi to zaključili da je Grad zadnje četiri godine bio u stagnaciji. 
 

Gradonačelnik hvala vijećnici Filippi na pitanju, rekli ste da će pitanje biti kratko, a odgovor će biti 
još kraći. Mislim da su to pokazali rezultati ovih izbora, da su ljudi rekli da su nezadovoljni, da žele 
promijene. Hvala.  
 

Ivana Filippi s obzirom da svi znamo u kakvoj situaciji nas je dočekala gradska blagajna kad je 
gradonačelnica Nika Silić Maroević došla na vlast, gdje je bila korona kriza i ja ću sad samo 
nabrojati neke od projekata koji su se realizirali u tijeku mandata. Reciklažno dvorište, 
modernizacija komunalnog poduzeća Hober i razdvajanje otpada, sanacija Dominča i divljih 
odlagališta otpada, sanacija ispusta Puntin i Ježevica, obnova dječjih vrtića u svim mjestima, 
projekt modernizacije i informatiziranje parkirališta, uređenje gradskog parka, sanacija spomenika, 
otvorenje Marko Polo centra, uređenje sportskog igrališta u Žrnovu i ostalih igrališta po drugim 
mjestima, uređenje cesta i regulacija prometa, povećana izdvajanja za zdravstvo i vatrogastvo i još 
ima tu drugih stvari koje sad neću vas zamarati sa svim, ekipiranje Kore koja je vodila i prijavila 
brojne projekte na europske fondove, koje vi sada možete, hvala Bogu, dovršiti, te projekt Srce 
Škoja koji je spreman za financiranje. I sve znamo da je to i pred krajem mandata nas poklopila još i 
ova Kalac kriza, pa ako je to stagnacija u četiri godine mandata, ja onda se iskreno nadam da će 
vaši projekti biti milionski.  
 
Ivana Fabris dobra večer svima prisutnima, predsjedniku vijeća, kolegama vijećnicima, 
gradonačelniku i predstavnicima gradskih službi. Moje pitanje odnosi se na jednu baš stavku 
gradonačelniče iz vaše predizborne kampanje. Tiče se poticanje stanogradnje, dakle POS stanova. 
Mene konkretno zanima, vjerujem i naše građane, u kojoj je fazi projekt POS stanova, što se do 
sada učinilo po tom pitanju, što nam slijedi. Znamo u zadnjih par dana pristigle su od strane Grada 
dopisi pojedinima sa liste prvenstva vezano za dopuno dokumentacije. Tako da me zanima što će 
biti i sa listom prvenstva, ako će se dalje produžiti ili će možda biti nova. Konkretno vas molim, 
odgovor na to pitanje. Hvala.  
 

Gradonačelnik zahvaljujem vijećnici Fabris na postavljenom pitanju. Točno u svojoj predizbornoj 
kampanji sam istica izgradnju POS-ovih stanova i dalje čvrsto stojim pri tom stavu da je to ono što 
je ključno za naš Grad Korčulu i za naš otok Korčulu. Evo ja mogu reći, iako sam tu u mjeseci i  5-6 
dana, već sam bio u APN-u, pokrenuli smo razgovore, dobili smo, ja bi reka, odlične savjete i upute. 
Dakle, nama lista zainteresirani koja je trenutno aktivna ističe 27.9., ali s obzirom da su se 
okolnosti kod zainteresiranih promijenile sigurno, nekakav naputak iz APN-a je da idemo ipak u 
novi javni poziv. Naravno, oni koji su se prijavili tad na listu, ne moraju se brinuti, oni će se opet 
isto tako prijaviti. Oni koji su zainteresirani i koji se prijave, imat će nekakve dodatne bodove. 
Krenuli smo lagano s tim postupkom. Ja se nadam da ćemo već za sljedeće vijeće imat, ako ne 
sljedeće, onda ono tamo imat spremnu tu odluku za javni poziv. Što se tiče projektne 
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dokumentacije, mislim da ćemo krajem ovog tjedna ili drugi tjedan podnijet zahtjev za lokacijsku 
dozvolu, pristupne ceste POS-ovim stanovima, jer to je glavni preduvjet da bi mogli započeti sa 
izgradnjom POS-ovih stanova, sa projektiranjem. Imamo tu i nekih neriješenih imovinsko-pravnih 
odnosa, ali u razgovoru s pročelnicom i sa svojim timom pristupit ćemo ozbiljno na tome i pokušati 
riješiti imovinsko-pravne odnose čim prije. Naš glavni cilj sad je doći do građevinske dozvole za 
cestu i krenuti dalje sa projektiranjem POS-ovih stanova. Mislim da sam dao dovoljne informacije 
za sad.  
 
Marija Šegedin zahvaljujem, pozdravljam sve slušatelje radio Korčule. Vidim ja ovdje da je mala 
nervoza, pa se tako gradonačelnik obraća vijećnici Niki Silić sa gradonačelnice. Isto tako bi zamolila 
i predsjednika Gradskog vijeća kad daju upozorenje našim vijećnicima da se isto tako i pridržava 
gradonačelnik poslovnika Grada Korčule. Da budemo jednaki kad smo već tu. To ste i tako u 
uvodnom govoru na svečanoj sjednici i rekli. Što se tiče, nadovezala  bi se na vijećnicu Ivanu Filippi 
da Grad stagnira u svim kategorijama. U svim kategorijama. Na to se misli i na pročelnike i 
ravnatelje ustanove, direktore, članove nadzornih odbora i upravnih vijeća. Ne mislite samo, nije 
Grad gradonačelnica, niti Gradsko vijeće. Misli se na svih i na predsjednike mjesnih odbora. U svim 
kategorijama, pa čak i na vas koji ste tada bili predsjednik mjesnog odbora. Mene zanima, svi ti 
ljudi su još uvijek na istom mjestu. Koji je razlog, zašto ove godine nemamo upisanu svu djecu u 
vrtić? Što se dogodilo i zašto djeca nisu upisana? Ovo je, ja mislim, prva godina da će me imat, ja 
mislim, da je 12 ili 13 djece koja se nisu upisala u gradski vrtić. 
 

Gradonačelniče zahvaljujem vijećnici Šegedin na pitanju. Prvo bi zamolio ako se možemo ipak malo 
smiriti. Vi ste iskusna vijećnica. Ispričavam se ovim putem što sam prije vijećnicu Silić Maroević 
oslovio sa gradonačelnica. Evo, tu sam tek mjesec dana. Ovo je prva radna sjednica. Ja sam isto 
čovjek, tako da mi se omaklo. Mlad sam, naučit ću. Što se tiče vrtića, evo, moram to reći. Inače, 
nekakva politička praksa da nova gradska vlast ima sto dana mira. Vi meni niste dali skoro ni sto 
sati. Hvala na tome. I sad problematizirate vrtića. Danas sam razgovarao sa ravnateljicom Dječjega 
vrtića i točno imamo problem, ali moram reći da me je pitala ravnateljica kako da riješimo 
navedeni problem. Ono što sam rekao je da zaštitim nju, da zaštitim ustanovu, da zaštitim djecu u 
vrtiću i da zaštitim svih nas, je da se pridržavamo strogo pravila i zakona. Po Zakonu možemo 
upisati djece onoliko koliko ćemo upisati. Kao što sam prije rekao, vrtić u Čari se radi. Završit će se, 
ja se toplo nadam, vrlo brzo. 
Evo mogu reći da se nadam da će to biti do 1.9. Radimo vrtić u Žrnovu, započeli su radovi. I ono što 
moram spomenuti kad već mene optužujete za to, da je isti izvođač radova u Čari i u Žrnovu. Kad 
sam krenuo na pregovore sa izvođačem radova u vrtiću Žrnova da se što prije završe oba dva vrtića 
i da primimo što veći broj djece, nisam bio u poziciji baš pregovarat sa izvođačem radova jer smo 
mu bili dužni iz Čare, čini mi se tada 120.000 eura. Evo sad smo zajedničkim naporima cijele 
gradske uprave to je itekako spustili taj dug i sad smo u poziciji da možemo s njim pregovarat i dat 
ćemo sve od sebe da što prije ishodujemo svu potrebnu dokumentaciju za vrtić u Čari i da što prije 
završimo vrtić u Žrnovu. Ja se ispričavam svima roditeljima, babama, didama koji će imat ove 
godine problem što dica neće sva upast u vrtić ali ja mislim da ovako mene prozvati da nas ode nije 
baš fer i korektno, ja vas pozivam ako imate bolje, pametnije rješenje kao što sam prije rekao 
iskusna ste vijećnica, ja vas pozivam da dođete da predložite da nađemo zajedničko rješenje na 
zadovoljstvo svih naših sugrađana. Hvala.  
 

Marija Šegedin  ja vam moram reći da kao predsjedniku Gradskoga vijeća očigledno je i vama 
druga sjednica pa niste naučili. Gradonačelnik ima pravo tri minute odgovarat, a gradski vijećnik 
postavljat dvije minute. Proučite poslovnike Grada vijeća. Vi gledate kad je u pitanju rasprave. 
Rasprave po točkama. Pogledajte članke, možemo prekinuti sjednicu pa vidjet ako niste još naučili. 
Druga stvar. Pitate da mi vas prozivamo. Nijednom vas još nismo prozvali nego smo vas spustili 
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gradonačelnice da radite. Znači svo ovo vrijeme mi se nijednom objavom nismo dirali u vas. A vi 
jeste u nas. Mi smo morali od reagirati i pitati zašto Grad stagnira. Vi ćete upisati djecu u vrtić, ali 
zahvaljujući nama. Zašto nama? Jer taj projekt Dječjeg vrtića u Žrnovu smo pokrenuli mi. I imate 
rješenje da je bilo pitati vas i način koji ste otvorili Pandorinu kutiju što se tiče s vrtićima, danas ta 
djeca i u budućnosti bi ostala neupisana. Sve ono što se u predizbornom kampanji otvorilo danas 
imate rezultate takve kakve imate. A to je neupisano. Jedan od toga je neupisano 13 djece u 
gradski vrtić. Mislim da znate o čemu se radi. Sve se brzo vrati kao bumerang. Hvala.  
 
Domagoj Šain pozdravljam gradonačelnika, sve prisutne vijećnice i vijećnike, pročelnike, 
predsjednika vijeća te slušatelje Radio Korčule. Moje pitanje baš je odnosno na taj područni vrtić u 
Čari. Zašto još uvijek nije otvoren? Hoće li biti spreman za rad u sljedećoj pedagoškoj godini? Te 
jesu li podmireni svi troškovi za izvršene radove i opremu u tom vrtiću? Hvala. 
 

Gradonačelnik hvala vijećniku Šainu na pitanju. Dosta smo sad već govorili o vrtiću, ali evo ja mogu 
izvijestiti svih skupa da smo mi danas podnijeli prijedlog, zemljišno-knjižnom odijelu, da se 
evidentira da je zgrada upisana sa pravomoćnom uporabnom dozvolom. Evo, stvarno ću se 
osvrnuti na gospođu Šegedin. Dakle, dijelite Grad na mi ili oni. Ja to neću raditi. Ono što ste vi 
dobro napravili, ja cijenim, poštujem, uvažavan. Sad smo tu gdje smo. Okrenimo se svi zajedno 
naprijed za napredak našeg Grada. Nemojte se stalno vraćati u prošlost i dijeliti nas na mi ili oni. 
Mi smo svi gradski vijećnici i ja vas pozivam da svi zajedno radimo za dobrobit Grada. Grad je 
uputi, tj. vrtić zahtjev za izdavanje rješenja u početku radova prema pročelnici u  Dubrovačko-
neretvanskoj županiji. To je bilo 5. svibnja još, 9.7. smo od županijskog upravnog odjela, zatražena 
je nadopuna, što je iskomunicirano sa Ministarstvom znanosti i obrazovanja. Kroz sljedeći tjedan 
očekujemo rješenje toga zahtjeva, nakon toga slijedi izlazak na teren od strane komisije 
Dubrovačko-neretvanske županije. Nadam se da ćemo tu komisiju, da ćemo zadovoljiti sve što 
bude traženo i da će vrtić početi sa radom, evo, uzet ću malo rezerve kroz Rujan. Nadam se da ste 
zadovoljni. Hvala. 
 

Stojan Marelić pozdrav svima prisutnima i slušateljima Radio Korčule. Moje pitanje, 
gradonačelniče, je u vezi navodnjavanja. U Čari je prošao taj projekt. Znamo svi koliko je tu 
odradila županija i Grad i bivša gradonačelnica. I zadnje vrijeme, kad je počela kampanja i to sve, 
od tome navodnjavanja nema ništa. Pa me interesira kakav je stav Grada i vas, gradonačelniče, u 
vezi toga. Hvala. 
 

Gradonačelnik evo hvala vijećniče Marelić na postavljenom pitanju. Dakle, što se tiče projekta 
navodnjavanja Čarskoga polja, ja moram biti vrlo iskren. Činjenica je da su Grad i Županija tu 
odradili dobar dio, mislim, odličan posao. Biću vrlo iskren i reći da sam tu mjesec i par dana, i da se 
nismo pozabavili sa tim projektom, tj. da nismo ušli u meritum tog projekta. 
 

Ali ono što znam je da su odobrena sredstva Dubrovačko-neretvanskoj županiji i da će se ići u 
realizaciju toga projekta. U tijeku je izrada dokumentacije za natječaj. Mislim da je to itekako bitan 
i važan projekt, a to najbolje znate vi ljudi u Čari koji se bavite s vinom i poljoprivredom. Tako da 
eto ono što, po mojima saznanjima, taj projekt ide dalje i tu će Grad nastaviti surađivati sa 
županijom kao što se to radilo i do sad. Hvala. 
 

Stojan Marelić hvala vam na tome i želim da nastavite kao što je to radila i gradonačelnica, ali ima 
jedna stvar koju bi vas ja zamolio, ali gradonačelniče vi to sigurno znate, jer to je bila isto jedna 
tiha kampanja koja se je ticala baš i mene osobno i par obitelji u Čari, a vi te podatake možete 
znati, jer se tu klevetalo i nas obitelji, pogotovo bivšu gradonačelnicu, da se je mijenjao projekt, što 
mi znamo da Grad ne može mijenjat projekt, ali interesira me i mislim da imam pravo kao gradski 
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vijećnik zatražiti kad se je taj projekt izmijenio i koga je izmijenio i kad. I to bi vas molio da 
dobijemo pisanom obliku. Hvala. 
 

Gradonačelnik dobro, kratko ću, oprostite gospođo Šegedin, odgovorit ćemo pismeno na vaš 
zahtjev i dobit ćete odgovor što prije. 
 

Ivo Kalogjera poštovani predsjedniče, gradonačelniče, kolege i kolegice vijećnici, poštovane 
pročelnice, slušatelji Radija Korčula, imam pitanje za gradonačelnika da nas izvijesti što se događa 
sa cestom na Novim putevima. Svi smo svjedoci stanja, pogotovo u turističkoj sezoni, parkiranja 
vozila, prometa u mirovanju, prometa u kretanju, opasnosti koja ta cesta predstavlja za cijeli grad, 
pogotovo u protupožarnom smislu. Vas molim da me izvijestite što se događa. Hvala. 
 

Gradonačelnik zahvaljujem vijećniku Kalogjeri na postavljenom pitanju. Što se tiče Novih puta, više 
puta se to problematiziralo i na društvenim mrežama i vrlo otvoreno ću reći da smo ja i 
predsjednik Vijeća odradili jedan sastanak sa zabrinutim stanovnicima pored Novih puta i na 
njihovu inicijativu, što još jedanput pokazuje da sam spreman uvažiti svačiju sugestiju. Mi smo 
odmah reagirali. I Hober je očistio one iglice po Novim putima koje su predstavljale opasnost za 
požar. Ja osobno sam htio da se odmah Novi puti okose, međutim preporuka vatrogasaca je bila da 
sad nije vrijeme za to. Prije sam spomenuo da ćemo postaviti čim prije, mislim da su već u dolasku 
ovi spremnici za vodu. Ja znam da to nije dugoročno rješenje, ali za sad bar to da napravimo. Čak 
smo pričali sa vatrogascima o postavljanju nekoliko vatrogasnih aparata na nove pute. U slučaju 
požara uvijek može spasiti stvar i vatrogasni aparat. Sad bi istaknuo da je projekt uređenja Novih 
puta, mi tu već radimo na pokretanju postupka javne nabave za odabir izvođača idejnog i glavnog 
projekta. Zamišljeno je da ide uzdužni parking, nogostup u trup nogostupa da se postavi hidrantska 
mreža i izmještanje javne rasvjete. Želim istaknuti i pohvaliti vijećnika, tj. predsjednika Gradskog 
vijeća Krista Cebala, koji je još u 2023. dao ovaj Amadman i sad se nastavio boriti za taj projekt. Ja 
poručujem i njemu, i svima vama, ali i javnosti da ćemo mi taj projekt riješiti što prije, na 
zadovoljstvo svih mještana i zbog sigurnosti od požara. 
 

Ivana Farac pozdravljam gradonačelnika, predsjednika vijeća, poštovane kolegice i kolege, te 
slušatelje Radija Korčule. Moje pitanje za gradonačelnika je, zanima me trenutno stanje ceste koja 
vodi od Pupnatske luke do Čare, koja je i postoji li ažurirani rok za njezino ponovno otvaranje, jer je 
to cesta koja je bitna za lokalno stanovništvo, iznajmljivače, OPG-ove, turizam i sve što nam nosi 
sezona. 
 

Gradonačelnik zahvaljujem vijećnici Farac na postavljenom pitanju. Dakle, kao što znamo svi u 
Rujnu 2024. je Korčula bila pogođena jednim nevremenom te je zbog velike količine kiše oštećena 
cesta na dvije lokacije između Pupnatske luke i Čare. Dakle, došlo je do oštećenja trupa 
prometnice. Ja se ovim putem još jedanput želim zahvaliti Županijskoj upravi za ceste na žurnoj 
reakciji. Dakle, oni su odmah izašli na teren te hitno pokrenuli postupak provedbe geotehničkih 
istražnih radova. Nakon završenih geotehničkih istražnih radova ŽUC pokreće i nabavu za izradu 
glavnog projekta, a nakon toga javnu nabavu za radove koji svaki projekt i ovaj projekt je bio 
itekako zahtjevan. Ja mogu samo reći da je ukupno iskopano 22.000 kubika materijala iz zone 
klizišta te da je visina gabionskih koševa 13 metara a ukupna površina gabionske konstrukcije je 
otprilike 1300 metara kvadratnih. Dakle, ozbiljan projekt, ozbiljna sanacija. Po mojim zadnjim 
informacijama u razgovoru sa ravnateljem ŽUC-a da bi cesta mogla biti prohodna, tj. projekt 
završen kroz osmi mjesec. Svi mi skupa bi bili najsretniji, najzadovoljniji da je taj projekt započet 
1.4. a završen 1.5. Međutim, ovo je ozbiljan zahvat, ozbiljna su sredstva uložena u tu cestu i ja se 
zahvaljujem od srca svim stanovnicima, korisnicima te ceste i onima koji se bave turizmom, što su 
bili strpljivi i razumni i što su, mogu reći, mirno dopustili da se projekt realizira do kraja. Evo, hvala. 
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Igra Šain Kovačević pozdrav svima prisutnima i slušateljima Radio Korčule. Molila bi 
gradonačelnika, vratit ću se na slučaj Kalac, vezano za obeštećenje Grada, a s obzirom na navode u 
medijima također nije bilo jasno rečeno, zanima me, da li je konkretno dogovoreno da će se 
nekretnina kojom će se Grad obeštetiti, biti zgrada bivše policije. Hvala. 
 

Gradonačelnik zahvaljujem kolegici vijećnici Šain Kovačević. Dakle, što se tiče obeštećenja, ono što 
i vi znate, dogovoreno je da će se obeštetiti u protuvrijednosti, ali nije definirano da će to biti 
zgrada policije, niti ništa slično. Mislim, nismo definirali što će to biti. Ono što smo pričali, kao što 
sam prije rekao, da ćemo imati ponovno zajednički sastanak. Ja vam mogu sad na ovu temu reći da 
je i Aminess, uprava Aminessa, članovi uprave bili kod mene, da smo pričali o svim, mislim, 
problemima, suradnji između Aminessa i nas, i da smo se dogovorili da ćemo i ne samo za slučaj 
Kalac, nego za svu zajedničku problematiku, zatražiti sastanak u Ministarstvu graditeljstva, a 
odluku o tome što ćemo, koju nekretnicu ćemo dobiti, za sad još nemamo, tako da evo, kad bude, 
naravno, onda ćete kao gradska vijećnica i tako biti s time i upoznati. Hvala. 
 

Igra Šain Kovačević zahvaljujem na odgovoru. Naravno, ali ovom prilikom bi apelirala da iskoristite 
poziciju gradonačelnika i na Grad i na gradske vijećnike, da prevaziđemo te prepreke i da zaista 
pokušamo kao obeštećenje dobiti zemljište u Kalacu, koje ga je Grad platio, odnosno građani 
Korčule, jer bi to bilo pravedno, ali i financijski odgovorno, s obzirom da 17.000 EUR se uprihođuje 
mjesečno na toj zemlji, na taj način bi se Grad doveo u poziciju praktički da ne bi morao niti 
prodavati zemlju. Dakle, apeliram još jednom da se zajedno izborimo da ta zemlja bude Kalac. 
Hvala.  
 

Ostoja Ilišković pozdravljam sve prisutne i sve slušatelje. Ja bi se nadovezao na dio odgovora 
gradonačelnika na pitanje vijećnika doktora Komparka, a to je vezano za ove radne dozvole i za vaš 
žurni sastanak sa službama, u ovom slučaju MUP-a i gospođa koja rade na šalterima za radne 
dozvole i ono što ste učinili je bilo super, znači žurno ste reagirali, ali dugoročno po meni nije 
riješeno ništa, jer trenutno tamo radi samo jedna gospođa, jedna je na godišnjima ili se mijenjaju, 
a za poziciju gospođe koja je radila na radnim dozvolama nije objavljeno i natječaj, a kamo li da su 
nekoga zaposlili. Znači, mislim da bi to trebalo riješiti dugoročno, a ne samo kratkoročno. Eto može 
vaš komentar i hvala. 
 

Gradonačelnik hvala vijećniče Ilišković. Ovako, pošto istina je da smo mi to bili riješili samo 
kratkoročno, dali smo se od sebe da koliko toliko izađemo na ruku svim zainteresiranima, mislim 
da smo itekako pomogli i neki dan su me ponovno kontaktirali ugostitelji, turistički djelatnici, da 
imaju ponovno problem. Odmah sam nazvao načelnika Barčota i s njim sam vrlo otvoreno 
porazgovarao. Ono što je on meni rekao, dakle, da bi oni sad išli u natječaj, oni će u natječaj po 
informacijama koje ja imam ići, ali oni trebaju dobiti odobrenje i proći će, pa ja bih rekao i cijelo 
lito dok oni dođu u poziciju da se tamo zaposli nova osoba. Ovim putem se zahvaljujem načelniku 
Barčotu što osjeća tu našu problematiku i što je već poslao na dodatnu izobrazbu, čini mi se jednu, 
svoju djelatnicu iz policijske postaje Korčula koja će, kako mi je rekao, drugi tjedan započeti sa 
radom na izdavanjima dozvola. Evo, hvala.  
 

Ante Komparak poštovani nazočni, poštovani gospodine Gradonačelniče, ja bih zamolio da nas 
obavijestite, Gradsko vijeće, kakva je situacija sa projektom Kule Svih Svetih u predjelu rampada u 
Korčuli i što usporava završetak radova. Hvala.  
 

Gradonačelnik hvala, vijećniče Komparak. Dakle, što se Kule tiče, svi mi vidimo da tako stoji već pet 
godina i kao što smo svi komunicirali, predstavljaju opasnost i stvarno nije ugodno proći pored nje, 
kako nama, tako i našim turistima, posjetiteljima. Mislim da je to srce grada i da moramo dati sve 
od sebe da što prije krenemo u realizaciju toga projekta. Ono što ću ja ovdje sad prvi put ovako 



 9 

javno reći, dakle, projekt Škoj koji je kandidiran preko ITPA na natječaj je dobio, zapravo čeka samo 
na potpis od strane nas kao Grada. Ja sam dobio taj ugovor, stao sam, promislio sam, ja ću odmah 
reći da cijenim rad, trud svih onih koji su radili na projektu Škoj, ali kao što sam uvijek govorio u 
kampanji i sad, projekte, probleme ćemo rješavati po prioritetima. Dakle, ja ne kažem da projekt 
Škoj nije dobar, ja ne kažem da ga uništavamo, ali sam tražio od Ministarstva regionalnog roka od 
mjesec dana da svi skupa ispitamo sve mogućnosti po pitanju projekta Kule, jer projekt Škoj, 
zamjenski projekt je Kula Svih Svetih. Ukoliko uspijemo, a intenzivno radimo već na tome, 
zadovoljiti sve kriterije da Kula može ići u obnovu, a ne projekt Škoj, mi ćemo ići u tome smjeru. Ja 
čvrsto stojim iza ovoga što sad govorim, iz više razloga. Mislim da je Kula u starom gradu, da u sudi 
bi se reći ako je ne realiziramo sad pitanje i kad ćemo i kako ćemo, ono što još želim istaknuti to je 
da je projekt Škoj procijenjena vrijednost prema troškovniku 2,4 milijuna eura. Mi iz ITP-a možemo 
dobiti milion i šesto, dakle, nedostaje će nam 800 tisuća eura koje mi moramo osigurat kao Grad. 
Znam da 400 tisuća eura, to je s pola iznosa, možemo ponovno potraživat preko natječaja 
Ministarstva regionalnog, ali mislim da s obzirom na sadašnju situaciju financijsku u Gradu, ali i po 
prioritetima, da nam je prioritet Kula Svih Svetih. Što se tiče Kule svih svetih, procjena je milion i 
osamsto, iz ITP-a imamo milion i šesto, tako da mislim da je to puno manje opterećenje za naš 
proračun i mislim da je hitniji projekt Kule Svih Svetih nego projekt Škoj. Ja sam sportaš, volim 
sport, podržavam svaki projekt koji je vezan za sport, ali mislim da stvarno moramo projekte 
rješavati po prioritetima i mislim da Korčula u konačnici, cijela Korčula, nije samo grad u Korčuli, 
nego i otok Korčula živi od turizma i mislim da nema turista koji dođe na otok Korčula da ne prođe 
preko ovoga mosta koji nam je sad tamo, koji je opasan, koje ga ni lipo za vidit i mogu vrlo 
otvoreno reći kad je u posjetu našemu gradu bi premijer i ministar da smo bili na Kuli, da su vidjeli 
Kulu i da su pokazali zainteresiranost da nam pomognu da realiziramo taj projekt koji, po mom 
mišljenju, je itekako važan za Grad Korčulu i za stanovnike grada Korčule, ali i za cijeli otok Korčula. 
Hvala.  
 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 

Predsjednik Vijeća, prije utvrđivanja dnevnog reda, upoznao je Vijeće s odlukom o formiranju 

zajedničkog kluba vijećnika SDP (predstavnik Nika Silić Maroević). 

Ivana Fabris, kao predsjednica Odbora za Statut i Poslovnik, iznijela je ispred Odbora zaključak 

Odbora da je sjednica sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i da se o predloženim točkama 

dnevnog reda može raspravljati i odlučivati. 

Predsjednik Vijeća stavio je na glasovanje predloženi dnevni red na glasovanje, koji je glasio:  

 

1. Usvajanje zapisnika sa (1.) konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća Grada Korčule  

2. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu 

3. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. 

godini 

4. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. 

godini 

5. Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za redovito financiranje 

političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule u 2025. godini 

6. Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj 

uporabi – Naplov 

7. Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj 

uporabi – Igralište Čara 

8. Konačni prijedlog Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora 
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9. Konačni prijedlog Odluke o osnivanju prava služnosti na k.č.br. 149/18 k.o. Korčula 

10. Konačni prijedlog Odluke o mjestima za trgovinu na malo izvan prodavaonica 

11. Konačni prijedlog Odluke o mjestima za ugostiteljsku djelatnost  koje se obavljaju u 

kioscima 

12. Konačni prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje mrtvozornika za područje Grada 

Korčule 

13. Konačni prijedlog Javnog poziva za isticanje kandidatura za izbor članova Savjeta mladih 

Grada Korčule.  

 

Dnevni red usvojen je jednoglasno ( 13„za“). 

 

1. TOČKA - Usvajanje zapisnika sa (1.) konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća Grada 

Korčule 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik Vijeća stavio je zapisnik sa konstituirajuće (1). sjednice Gradskog vijeća, u tekstu kako 

je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Zapisnik sa konstituirajuće (1). sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

2. TOČKA - Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu 

 

Ivana Farac, kao predsjednica Odbora za proračun i financije, iznijela je stav Odbora kojim je 

Odbor ostao suzdržan po pitanju podržavanja prijedloga Godišnjeg izvješća o izvršenju Proračuna 

Grada Korčule za 2024 godinu. 

Uvodno obrazloženje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu, 

podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnika, kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali u ime kluba vijećnika SDP Nika Silić Maroević, vijećnica Marija Šegedin, 

gradonačelnik. 

Repliku na izlaganje gradonačelnika imale su vijećnica Nika Silić Maroević, vijećnica Marija 

Šegedin i vijećnica Igra Šain Kovačević, repliku na izlaganje vijećnice Nike Silić Maroević imao je 

gradonačelnik. 

Predsjednik Vijeća stavio je Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2024. 

godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Godišnji  izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu, kako je predloženo u 

radnom materijalu, nije usvojen (6 „za“, 7“ suzdržanih“ ). 

 

Predsjednik vijeća odredio je stanku u trajanju od 10 minuta (19:40-19:50). 

 

3. TOČKA –Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2024. godini 

 

Ivana Farac, kao predsjednica Odbora za proračun i financije, iznijela je stav Odbora kojim je 

Odbor ostao suzdržan po pitanju podržavanja prijedloga Izvješća o izvršenju Programa građenja 

komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini. 

Uvodno obrazloženje Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2024. godini, podnijela je pročelnica Nataša Drušković, u ime gradonačelnika, kao 

predlagača. 
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U raspravi su sudjelovali vijećnica Nika Silić Maroević i predsjednik vijeća Kristo Cebalo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je sljedeći prijedlog zaključka, na 

glasovanje: 

1. Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 

2024. godini 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, nije usvojen (6 „za“ i 7 „suzdržanih“). 

 

4. TOČKA – Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2024. godini 

 

Ivana Farac, kao predsjednica Odbora za proračun i financije, iznijela je stav Odbora kojim je 

Odbor ostao suzdržan po pitanju podržavanja prijedloga Izvješća o izvršenju Programa održavanja 

komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini. 

Uvodno obrazloženje Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2024. godini, podnijela je pročelnica Nataša Drušković, u ime gradonačelnika, kao 

predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnica Nika Silić Maroević, vijećnik Nikola Botica i gradonačelnik. 

Repliku na izlaganje gradonačelnika kao i ispravak netočnog navoda imala je vijećnica Nika Silić 

Maroević. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je sljedeći prijedlog zaključka, na 

glasovanje: 

1. Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 

2024. godini 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, nije usvojen (6 „za“ i 7 „suzdržanih“). 

 

5. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za redovito 

financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule u 

2025. godini 

Ivana Farac, kao predsjednica Odbora za proračun i financije, iznijela je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih 

sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću 

Grada Korčule u 2025. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za redovito 

financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule u 2025. 

godini, podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnika, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo.  

Predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za 

redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule u 

2025. godini, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 
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Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule u 2025. godini, kako je 

predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (13 „za“ ). 

 

Vijećnica Marija Šegedin zatražila je pauzu od 10 minuta u ime kluba Vijećnika SDP (20:20-

20:30). 

 

6. TOČKA –Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra 

u općoj uporabi – Naplov 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog 

dobra u općoj uporabi – Naplov, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnika, 

kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovala vijećnica Nika Silić Maroević. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju 

komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi – Naplov, u tekstu kako je predloženo u 

radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi 

– Naplov, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (13 „za“ ). 

 

7. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog 

dobra u općoj uporabi – Igralište Čara 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog 

dobra u općoj uporabi – Igralište Čara, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime 

gradonačelnika, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju 

komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi – Igralište Čara, u tekstu kako je predloženo 

u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi 

– Igralište Čara, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (13 „za“ ). 

 

8. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora, 

podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnika, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog Odluke o zakupu i 

kupoprodaji poslovnog prostora, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora, kako je predloženo u 

radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

9. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o osnivanju prava služnosti na k.č.br. 149/18 k.o. 

Korčula. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o osnivanju prava služnosti na k.č.br. 149/18 

k.o. Korčula, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnika, kao predlagača. 
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Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog Odluke o osnivanju 

prava služnosti na k.č.br. 149/18 k.o. Korčula, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o osnivanju prava služnosti na k.č.br. 149/18 k.o. Korčula, kako je 

predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (13 „za“ ). 

 

10. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o mjestima za trgovinu na malo izvan prodavaonica 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o mjestima za trgovinu na malo izvan 

prodavaonica., podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnika, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog Odluke o mjestima za 

trgovinu na malo izvan prodavaonica., u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o mjestima za trgovinu na malo izvan prodavaonica., usvojen je 

jednoglasno (13 „za“ ). 

 

11. TOČKA –Konačni prijedlog Odluke o mjestima za ugostiteljsku djelatnost  koje se 

obavljaju u kioscima 

Uvodno obrazloženje Konačni prijedlog Odluke o mjestima za ugostiteljsku djelatnost  koje se 

obavljaju u kioscima, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnika, kao 

predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog Odluke o mjestima za 

ugostiteljsku djelatnost  koje se obavljaju u kioscima, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o mjestima za ugostiteljsku djelatnost  koje se obavljaju u kioscima 

usvojen je jednoglasno (13 „za“ ). 

 

12. TOČKA – Konačni prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje mrtvozornika za 

područje Grada Korčule 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Zaključka o prijedlogu za imenovanje mrtvozornika za 

područje Grada Korčule, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnika, kao 

predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog Zaključka o prijedlogu 

za imenovanje mrtvozornika za područje Grada Korčule, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje mrtvozornika za područje Grada 

Korčule, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

13. TOČKA – Konačni prijedlog Javnog poziva za isticanje kandidatura za izbor članova 

Savjeta mladih Grada Korčule  

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Zaključka o prijedlogu za imenovanje mrtvozornika za 

područje Grada Korčule, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnika, kao 

predlagača. 
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Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog Zaključka o prijedlogu 

za imenovanje mrtvozornika za područje Grada Korčule, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje mrtvozornika za područje Grada 

Korčule, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

 

Završeno u 20:56 sati. 

 

KLASA: 024-02/25-01/08 

URBROJ: 2117-9-03/1-25-2 

                                                                                                                                                             

                                                                                                              

                                                                                                                               PREDSJEDNIK 

                                                                                                                           GRADSKOG VIJEĆA          

                                                                                                                                 Kristo Cebalo 

 

 


